

The Secretary of State for External Affairs today announced that the major part of Canada's contribution to the United Nations Relief and Works Agency for Palestine refugees in the Near East (UNRWA) has been handed over to the United Nations. Canada's total contribution this year will, subject to Parliamentary approval, amount to \$1,600,000, divided between cash (\$700,000), and flour (\$900,000). Since UNRWA began its relief, health, and education programmes in 1950, the Canadian Government has contributed over \$30,000,000, an amount which ranks Canada as the third largest contributor to the fund.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures a annoncé aujourd'hui que la plus grande partie de la contribution canadienne à l'Office de secours et de travaux des Nations Unies pour les réfugiés de Palestine dans le Proche Orient (UNRWA) a été remise aux Nations Unies. La contribution canadienne, sujette à l'approbation du Parlement, atteindra cette année un total de \$1,600,000, dont \$700,000 en espèce et \$900,000 sous forme de don de farine.

Depuis le début des programmes de secours, de santé, et d'éducation de l'UNRWA, le Gouvernement canadien a versé plus de \$30,000,000 à ce fonds, ce qui en fait le troisième plus grand donneur.